
1 
 

 

Lajosmizse Város Önkormányzata  

Képviselő-testületének 

Pénzügyi Ellenőrző Bizottsága 

Ikt. sz: LMKOH/723-11/2022. 

 

Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Ellenőrző Bizottsága 

2023. április 25-én kedden délután megtartott soros n y í l t ülésről 

készült jegyzőkönyv 

 

 

 

Az ülésen hozott határozatok száma és tárgya: 

 

63/2023. (IV. 25.) PEB hat. Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-tes- 

tületének …/2023. (….) önkormányzati rendelete 

a 2022. évi költségvetés végrehajtásáról 
 

64/2023. (IV. 25.) PEB hat. Beszámoló a Lajosmizse Önkormányzati 

Tűzoltó Parancsnokság 2022. évi munkájáról 
 

65/2023. (IV. 25.) PEB hat.  Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-

testületének …../2023. (….) önkormányzati 

rendelete a talajterhelési díjról és a közműves 

ivóvízrákötési támogatásról 
 

66/2023. (IV. 25.) PEB hat. A 2023. évi Környezetvédelmi Nap program-ter- 

vezetének elfogadása 
 

67/2023. (IV. 25.) PEB hat. 2022. évi összefoglaló ellenőrzési jelentés 
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JEGYZŐKÖNYV 

 

 

Készült: Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Ellenőrző  

               Bizottsága 2023. április 25-én délután 16.05 órakor megtartott soros   

               n y í l t  bizottsági üléséről 

 

Jelen vannak:  Péli Szilveszter  bizottság tagja 

Belusz László  bizottság tagja 

Cseh Katinka   bizottság tagja 

 

Sebők Márta, és Tóth-Orlov Bettina bizottsági tagok bejelentéssel vannak távol az 

ülésről. 

 

Tanácskozási joggal megjelentek:  

 

Basky András  polgármester 

  dr. Balogh László  jegyző 

  Muhariné Mayer Piroska aljegyző 

  dr. Mátyus Béla  jogtanácsos 

  dr. Csikai Zsolt                   belső ellenőr 

  Kovács Gábor   települési főépítész 

  dr. Kovács Rebeka  környezetvéd. üi. 

  Gulyás Attiláné  pénzügyi referens 

  Sánta Tibor   tűzoltó parancsnok 

  Koller Dániel  Tűzoltó Egyesület Elnöke 

  Cseh Katinka   települési képviselő   

  Bagó István   települési képviselő 

  Lukács Józsefné  települési képviselő 

 

Jegyzőkönyvvezető: Márton Györgyné 

 

Belusz László PEB tag, levezető elnök 

Tisztelettel köszöntöm a mai bizottsági ülésünkön megjelenteket. Megállapítom, hogy 

ülésünk határozatképes, mert az 5 fő bizottsági tagból 3 fő jelen van. Sebők Márta és 

Tóth Orlov Bettina bizottsági tagok bejelentéssel vannak távol az ülésről. 

Mivel Sebők Márta PEB elnök nincs jelen, a mai ülés levezető elnöke én leszek, s így 

jegyzőkönyv hitelesítőt is választani kell. Cseh Katinka bizottsági tagot javaslom a mai 

ülés jegyzőkönyvének hitelesítésére. Aki ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Megállapítom, hogy a bizottság 3 igen szavazattal – ellenszavazat, tartózkodás nem volt- 

a bizottság Cseh Katinka bizottsági tagot megbízta a mai ülés jegyzőkönyvének 

hitelesítésével. 
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A meghívót mindenki megkapta, az abban foglalt napirendi pontok mindenki előtt 

ismertek. Kérdezem, hogy van-e valakinek kiegészítésre, illetve módosításra javaslata? 

Amennyiben nincs, nekem az lenne a javaslatom, hogy a meghívó szerinti 2./ napirendi 

pontot (Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének…/2023. (…) 

önkormányzati rendelete a 2022. évi költségvetés végrehajtásáról), és az 5./ napirendi 

pontot (Beszámoló a Lajosmizse Önkormányzati Tűzoltó Parancsnokság 2022. évi 

munkájáról) tárgyaljuk először, majd pedig a további napirendi pontokat. Aki ezzel a 

módosítással elfogadja a meghívó szerinti napirendi pontok tárgyalását, kérem, 

kézfelemeléssel jelezze. 

Megállapítom, hogy a bizottság 3 igen szavazattal- ellenszavazat, tartózkodás nem volt- 

az alábbi napirendi pontok tárgyalását fogadta el: 

 

Napirendi pontok:       Előterjesztő: 

 

1./ Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-tes-  Basky András 

     tületének …../2023. (….) önkormányzati rendelete   polgármester 

     a 2022. évi költségvetés végrehajtásáról 

 

2./ Beszámoló a Lajosmizse Önkormányzati Tűzoltó Pa- Basky András 

     rancsnokság 2022. évi munkájáról    polgármester 

 

3./ Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testüle- Basky András 

     tének …./2023. (…) önkormányzati rendelete a talaj- polgármester 

     terhelési díjról és a közműves ivóvízrákötési támoga- 

     tásról 

 

4./ A 2023. évi Környezetvédelmi Nap program-tervezeté- Basky András 

     nek elfogadása       polgármester 

 

5./ 2022. évi összefoglaló ellenőrzési jelentés   dr. Balogh László  

         jegyző 

 

6./ Egyebek 

 

Zárt napirend 

 

 

1./ Szakmai kitüntető díjra érkezett javaslat véleményezése Sebők Márta 

         PEB elnök 
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1./ Napirendi pont 

Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének …/2023. (….) 

önkormányzati rendelete a 2022. évi költségvetés végrehajtásáról 

Belusz László PEB tag, levezető elnök 

Minden évben elkészül a zárszámadásról szóló tájékoztatás. 

Eredeti előirányzat:    2.358.308.091.- Ft 

Módosított előirányzat:  3.736.512.010.- Ft 

Teljesítés:    3.736.512.015.- Ft 

 

A felhalmozási kiadások összességében 30,39 %-ra teljesültek a módosított 

előirányzathoz képest. 

 

A beruházási kiadások teljesülése (348 252 300 Ft) összönkormányzati szinten 29,2 %-

os. 

Az intézményi beruházások összege (19 909 887 Ft) a beruházási kiadások 5,7 %-a. A 

Hivatal  

6 494 096 Ft, az IGSZ  6 549 028 Ft, a Művelődési Ház 6 866 763 Ft értékű beruházást 

valósított meg. 

A Hivatal 6,6 millió Ft értékben valósított meg beruházásokat. 

 

Az Önkormányzat 2022. évi működése és gazdálkodása összességében megfelelt a 

gazdaságosság, a hatékonyság és az eredményesség követelményeinek. A feladatok 

ellátása zavartalanul, az előző év színvonalának megtartásával történt. Az önkormányzat 

likvid hitelt nem vett igénybe, hitelállomány nélkül záródott a 2022. év.  

Összegezve elmondható, hogy a 2022. évi gazdálkodás pénzügyi szempontból stabil 

volt. 

Ehhez aktív közreműködésével hozzájárult a Képviselő-testület, az intézmények vezetői 

és munkatársai, amit ezúton is mindenkinek köszönök, a beszámolót elfogadásra 

javasoljuk. 

Aki ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Megállapítom, hogy a bizottság 3 igen szavazattal – ellenszavazat, tartózkodás nem volt- 

az alábbi határozatot hozta: 

63/2023. (IV. 25.) PEB hat. 

Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-tes- 

tületének …/2023. (….) önkormányzati rendelete 

a 2022. évi költségvetés végrehajtásáról 

HATÁROZAT 

 

   Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pén- 

   zügyi Ellenőrző Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő- 

   testültének Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testü- 

   letének a 2022. évi költségvetés végrehajtásáról szóló önkormány- 
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   zati rendelet-tervezetét.  

   Határidő: 2023. április 27. 

   Felelős:     PEB 

 

2./ Napirendi pont 

Beszámoló a Lajosmizse Önkormányzat Tűzoltó Parancsnokság 2022. évi 

munkájáról 

Belusz László PEB tag, levezető elnök 

Táborfalva, Felsőlajos, Ladánybene) finanszírozási megállapodást kötött 2012. április 

26. napján a Lajosmizse Önkormányzati Tűzoltó Parancsnoksággal. Minden évben 

beszámolnak az elmúlt évnek a munkájáról. Sánta Tibor készítette az idei évben a 

beszámolót. 

A beszámolóban láthatjuk a létszámhelyzet alakulását, a szolgálatszervezést, a vonulási 

adatokat, 2022. évi kiemelt káreseteket, EMK kívüli beavatkozásokat, képzésről, 

továbbképzésről szóló tájékoztatást, technikai állapotról tájékoztatást. 

Lajosmizsén 194 eset volt, Felsőlajoson 22, Táborfalván 30, Ladánybenén 10, EMK-n 

kívül 14, mindösszesen 270 esetben volt a négy településen riasztás. Nagyon fontos az 

a tevékenység, amit végeznek. 

Kérdezem Sánta Tibor urat, hogy kíván-e hozzászólni? 

Sánta Tibor tűzoltó parancsnok 

100 vonulásunk volt a tavalyi évben. A viharkárok és a közlekedési balesetek 

megnövelték a kivonulásunkat. Kecskeméthez való becsatlakozás nehéz volt. Az összes 

beavatkozás 85 %-át Lajosmizse oldotta meg. 

A technikánk jól működik, a fecskendőink teljesítménye nagy. Akkumulátorosak a 

feszítő vágóink. 

Az idei évünk nagyon rosszul indult. Nagyon sok a kamion baleset.  Ladánybenei úton 

idén már ötször voltunk kint balesetnél. 

Idén is tervezünk tábort. A szülőkön keresztül tudjuk átvinni a gyermekek részére a 

technikát. 

Belusz László PEB tag, levezető elnök 

Köszönjük. A műszaki mentés idetartozik, ehhez támogatást nem adnak? 

Koller Dániel Tűzoltó Egyesület Elnöke 

A kérdés, hogy hogyan működünk, támogatások vannak-e? 

3,5 millió forinttal támogatta a 4 önkormányzat a tűzoltóság működését. Közel 37 millió 

forinttal támogatja a négy település a tűzoltóság működését. Belügyminisztériumi 

támogatás 27 millió forint. Nagyon sok év után eljutottunk odáig, hogy szétosztották a 

60 önkormányzat között a fix és adható összeget. Minden tűzoltóság 45-46 millió 

forintot kapja, ehhez jön még az önkormányzati támogatás és a vállalkozóktól 3-5 millió 

forint támogatást tudunk kapni. 92 millió forint a sarokszámunk a kiadásokra. 

Tartalékunk nincs. Nem rendelkezünk ennyi pénzzel, de nem is tartalékolhatunk.  

Belügyminisztériumnál is megszűnt a mozgatási lehetőség a pénzkeret vonatkozásában. 

Most a „0”-ra kell kifutni. A tűzoltóság látképe megfelelő, tavaly tudtunk parkosítani. 

Nagyon sokat köszönthetünk a fatüzelésnek, s hogy a napelemmel nincs 
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villanyszámlánk. Van egy Navaránk a svájci cégnek köszönhetően, s egy emelős kosaras 

gépünk. Folyamatosan probléma az eszközparknak a bővítése. 

Jövő évre fejlesztési tervünk nincs. Védőfelszerelésre, illetve eszközre lenne szükség. 

Az év végén, ami marad pluszban, azt tudjuk elkölteni. A kollégák minimálbéresek. Ha 

elmegy kolléga, nagyon nehéz az utánpótlás a minimálbéres bér miatt. 

Nagyon szépen köszönjük az önkormányzatnak, a Képviselő-testületnek, és minden 

kollégának a támogatást. Most megyünk egyezkedni Ladánybenével, mert ők nem 

akarják teljesíteni az általunk kért igényeket, nem akarják lakosságarányosan a 

támogatást biztosítani. Ha nem tudunk megegyezni Ladánybenével, akkor kénytelenek 

leszünk jogi úton érvényesíteni követelésünket, de ezt nem szeretnénk a további jó 

kapcsolatok ápolása érdekében sem, meg egyébként sem.  Nem szeretnék 

Ladánybenével ilyen helyzetbe kerülni, mert ez nem tesz jót a kapcsolatnak. 

Belusz László PEB tag, levezető elnök 

Köszönjük a kiegészítést. Van-e még egyéb kérdés, hozzászólás? Nincs. Elfogadásra 

javaslom a beszámolót és meg szeretném köszönni a sok-sok munkát és kevés munkát, 

nyugodt szolgálatot kívánunk. 

Aki elfogadja a Lajosmizse Önkormányzati Tűzoltó Parancsnokság 2022. évi 

munkájáról szóló beszámolót, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Megállapítom, hogy a bizottság 3 igen szavazattal – ellenszavazat, tartózkodás nem volt- 

az alábbi határozatot hozta: 

64/2023. (IV. 25.) PEB hat. 

Beszámoló a Lajosmizse Önkormányzat i 

Tűzoltó Parancsnokság 2022. évi munkájáról 

HATÁROZAT 

 

   Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pén- 

   zügyi Ellenőrző Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő- 

   testületnek a Lajosmizse Önkormányzati Tűzoltó Parancsnokság 

   2022. évi munkájáról készült beszámolót. 

   Határidő: 2023. április 27.   

   Felelős:     PEB 

 

 

3./ Napirendi pont 

Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének …../2023. (….) 

önkormányzati rendelete a talajterhelési díjról és a közműves ivóvízrákötési 

támogatásról 

Belusz László PEB tag, levezető elnök 

A 2022. évi L. törvény a társadalombiztosítási nyugdíjakhoz nem kapcsolódó 

ellátásokra, jövedelemhatárokra és egyéb összeghatárokra – a bírósági végrehajtásról 

szóló törvény kivételével – 2023. január 1. napjával egységes viszonyítási alapot 

vezetett be szociális vetítési alap elnevezéssel. 
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A szociális vetítési alap összege megegyezik az öregségi nyugdíj mindenkori legkisebb 

összegével, azaz 28.500 Ft.  

 

Fentiek miatt szükségesség vált:  

- Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének a talajterhelési díjról 

szóló 27/2012. (VII.6.) önkormányzati rendeletének és 

- Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének a közműves 

ivóvízrákötési támogatásról szóló 25/2018. (X.19.) önkormányzati rendeletének  

           felülvizsgálata.  

 

Alapjaiban nem változott, egységes szerkezetben a jogszabályoknak megfelelőn került 

átdolgozásra. 

Ezzel kapcsolatban kiegészítés van-e? 

Basky András polgármester 

Ahhoz, hogy valaki támogatást kapjon ivóvíz és csatorna rákötésre, jelenleg 114.000.- 

Ft, egyedülállók esetében 140.000.- Ft az összeg, ami elfogadott. Tavaly egy vagy két 

személy volt, akinek tudtunk támogatást adni. Jó-e ez így, hogy 114.000.- Ft-os 

jövedelem esetén nem adunk támogatást. 

dr. Balogh László jegyző 

Egyedülálló esetén legyen hatszoros, nem egyedülálló esetén ötszörös a szorzószám.  

Basky András polgármester 

Az 50.000.- Ft helyett legyen 100.000.- Ft az ivóvíz rákötési és a csatorna rákötési 

támogatás. 

Belusz László PEB tag, levezető elnök 

Van-e még egyéb kérdés, hozzászólás? 

Nincs. Aki elfogadja Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének a 

talajterhelési díjról és a közműves ivóvízrákötési támogatásról szóló rendelet-tervezetét 

azzal, hogy a szociális vetítési alap összege (28.500.- Ft) legyen egyedülálló esetén az 

öregségi nyugdíj mindenkori legkisebb összegének hatszorosa, nem egyedülálló esetén 

az öregségi nyugdíj mindenkori legkisebb összegének ötszöröse, s 50.000.- Ft-ról 

100.000.- Ft-ra módosuljon a támogatási összeg, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Megállapítom, hogy a bizottság 3 igen szavazattal – ellenszavazat, tartózkodás nem volt- 

az alábbi határozatot hozta: 

65/2023. (IV. 25.) PEB hat. 

Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

…../2023. (….) önkormányzati rendelete a talajterhelési díjról 

 és a közműves ivóvízrákötési támogatásról 

HATÁROZAT 

 

   Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pén- 

   zügyi Ellenőrző Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő- 

   testületnek Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-tes- 

   tületének a talajterhelési díjról és a közműves ivóvízrákötési 
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 támogatásról szóló önkormányzati rendelet-tervezetet azzal, hogy: 

 mind a talajterhelésnél, mind az ivóvízrákötésnél a szociális vetítési 

           alap összege legyen: 

 - egyedülálló esetén: 

     az öregségi nyugdíj mindenkori legkisebb összegének (28.500.-Ft)           

               hatszorosa; 

  -nem egyedülálló esetén: 

               az öregségi nyugdíj mindenkori legkisebb összegének (28.500.- Ft) 

    ötszöröse. 

 

 A támogatás összege mindkét esetben 50.000. – Ft helyett 100.000.- Ft  

legyen. 

 

 Határidő: 2023. április 27. 

 Felelős:     PEB 

 

   

   

4./ Napirendi pont 

A 2023. évi Környezetvédelmi Nap program-tervezetének elfogadása 

Belusz László PEB tag, levezető elnök 

A beszámolót készítette dr. Mátyus Béla. Május 10-e a helyi Környezetvédelmi Nap 

időpontja. A Művelődési Ház vezetésével egy városszépítő programot terveztünk meg 

a Madarak és Fák Napja alkalmából. A Környezetvédelmi Alapunk 8 214 872 Ft. 

Az óvoda részéről szeretnének növényeket ültetni, egy nyári növényeket vásárolni. Az 

óvoda környékét szeretnék rendbe tenni. 100.000.- Ft-ot kértek. 

A Lajosmizsei Fekete István Sportiskolai Általános Iskola 80.000.- Ft-os költséggel 

szeretné rendbe tenni a környezetét, az önkormányzat keretein belül kapná ezt az 

összeget. 

Az Egészségház virágokkal szeretné környezetét szépíteni, 100.000.- Ft-ot szeretne. 

A Művelődési Ház bábelőadást és állatokról szóló előadást tervez a gyermekeknek, 

valamint szeretné az intézmény környezetének szépítését, az épület és előtte lévő kert 

virágosítását megvalósítani, 289.000.- Ft-ot kért. 

A Közös Önkormányzati Hivatal 80.000.- Ft-ot szeretne virágosításra. 

A Roma Nemzetiségi Önkormányzat locsolótömlőt és fém tömlőkocsit szeretne 

vásárolni 86.000.- Ft értékben.  

Elfogadásra javasoljuk. Van-e ezzel kapcsolatban hozzászólás? Nincs.  

Aki elfogadja az előterjesztés határozat-tervezetét azzal, hogy a Meserét Napközi 

Otthonos Óvoda és Bölcsőde részére 100.000.- Ft, a Lajosmizsei Fekete István 

Sportiskolai Általános Iskola részére 80.000.- Ft, az Egészségház részére 100.000.- Ft, 

a Művelődési Ház részére 289.000.- Ft, a Közös Önkormányzati Hivatal részére 

80.000.- Ft, a Roma Nemzetiségi Önkormányzat részére 86.000.- Ft kerüljön kifizetésre 
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a Környezetvédelmi Alap terhére a 2023. évi Környezetvédelmi Nap program-

tervezetére, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Megállapítom, hogy a bizottság 3 igen szavazattal – ellenszavazat, tartózkodás nem volt- 

az alábbi határozatot hozta: 

66/2023. (IV. 25.) PEB hat. 

A 2023. évi Környezetvédelmi Nap program-ter- 

vezetének elfogadása 

HATÁROZAT 

 

  Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pén- 

  zügyi Ellenőrző Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-tes- 

  tületnek a 2023. évi Környezetvédelmi Nap programtervezetét az- 

  zal, hogy a Környezetvédelmi Alap terhére biztosítson 

 

- a Meserét Napközi Otthonos Óvoda és bölcsőde részére: 100.000.- Ft, 

- a Lajosmizsei Fekete István Sportiskolai Általános Iskola 

részére a KÖH-ön keresztül                  80.000.- Ft, 

- az Egészségház részére:       100.000.- Ft, 

- a Művelődési Ház részére:        289.000.- Ft, 

- a Közös Önkormányzati Hivatal részére:        80.000.- Ft, 

- a Roma Nemzetiségi Önkormányzat részére:                              86.000.- Ft 

 

támogatást. 

 

 Határidő: 2023. április 27. 

 Felelős:     PEB 

 

 

5./ Napirendi pont 

2022. évi összefoglaló ellenőrzési jelentés 

Belusz László PEB tagja, levezető elnök 

A 2022. évi ellenőrzési jelentésekről készült beszámoló. Kiderült, hogy súlyos 

szabálytalanság, hiányosság nem került megállapításra. Az ellenőrzés során Lajosmizse 

Roma Nemzetiségi Önkormányzata részéről tájékoztatási kötelezettségének nem tett 

eleget, de ez rendezésre került. A Babérkoszorú Temetkezési Kft a díjakat elszámolta. 

A Művelődési Ház teljesítés kontrolja nem volt megfelelő. Az IGSZ vezetője a 

Művelődési Ház számviteli politikáját helytelenül, a számviteli törvényben előírtakkal 

ellentétesen módosította. A Közös Önkormányzati Hivatalnál rendben talált a belső 

ellenőr mindent. Az EU-s forrásoknál is rendben van minden. Kérdezem Csikai urat, 

hogy szeretne-e kiegészítést tenni? 

dr. Csikai Zsolt belső ellenőr 

Nem szeretnék.  
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Belusz László PEB tagja, levezető elnök 

Meg szeretném köszönni dr. Csikai Zsolt úrnak a munkáját. 

Bagó István települési képviselő 

A Meserét Óvoda és az EGYSZI ellenőrzése miért nincs benne? 

Belusz László PEB tagja, levezető elnök 

A Képviselő-testület határozza meg, hogy milyen szempontok szerint kell ellenőrizni. 

Munkatervet készít erre vonatkozóan. 

Egyéb kérdés van-e? Nincs. Elfogadásra javaslom a 2022.. évi összefoglaló ellenőrzési 

jelentést. 

Aki ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Megállapítom, hogy a bizottság 3 igen szavazattal – ellenszavazat, tartózkodás nem volt- 

az alábbi határozatot hozta: 

67/2023. (IV. 25.) PEB hat. 

2022. évi összefoglaló ellenőrzési jelentés 

HATÁROZAT 

 

   Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pén-

   zügyi Ellenőrző Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-tes- 

   tületnek a 2022. évi összefoglaló ellenőrzési jelentést. 

   Határidő: 2023. április 27. 

   Felelős:     PEB 

 

 

6./ Napirendi pont 

Egyebek 

Belusz László PEB tagja, levezető elnök 

Van-e az egyebekben valakinek hozzászólása, bejelentenivalója? 

Basky András polgármester 

Van egy kiosztós anyag, tájékoztatás. A közterülethasználati díjakról van szó. Néhány  

tekintetben újra kellene gondolni a szabályozást. Itt még a kispiac játszik szerepet. 

Kovács Gábor települési főépítész 

A kispiacnak a szabályozását kellene megtenni. 1 m-ig ingyenes a terület használat. 

Működési díj felülvizsgálata lenne a rendeletnek.  

Az építési anyagnak és az építési törmeléknek az utcán való elhelyezése nem nagyon 

szankcionált. Ha kevés ideig van az utcán, akkor még nem szankcionáljuk, csak ha 

hosszabb ideig vannak olyan dolgok a közterületen, aminek nem ott lenne a helye. 

Basky András polgármester 

Csütörtökön és szombaton délelőtt a kispiac nem működik, mert akkor a nagy piacon 

van lehetőség árusításra. 

Kispiacon történő árusításkor is vigyázni kell a rendre. A parkot nem tapossuk le. Ha 

valaki 1 m-nél több területet használ, akkor az fizeti a közterület használati díjat. 
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dr. Balogh László jegyző 

A közterületi rendeletet hogyan módosítsuk? Aki ott árul és 1 m-en belül, annak nem 

kell fizetni közterülethasználati díjat. Ha a dinnye árus oda engedélyt kér, akkor ő ott 

árusíthat. 

Belusz László PEB tagja, levezető elnök 

Ha valaki kiskocsival árusít, akkor az sem fér el egy méteren. 

Basky András polgármester 

Ha árusítanak lángost, mert Lajosmizsének igénye van rá, azt meg kell engedni. Ha 

valaki dinnyét szeretne árusítani, akkor azt engedni kell. Valahol van létjogosultsága a 

közterületen való árusításnak, és van is rá igény. 

dr. Balogh László jegyző 

Az övezeti díjaknak a kialakításával kontrolálható az árusítás. 

Belusz László PEB tagja, levezető elnök 

Tény, hogy kívánatos a kispiac, legyen keretbe foglalva, dinnye árus is lehessen és a 

lángosos is lehessen. 

Kovács Gábor települési főépítész 

Meg van határozva, 1 m-ig ingyenes az árusítás, a felett fizessen. 

Belusz László PEB tagja, levezető elnök 

Az óvodánál medence a nyáron fog üzemelni, vagy nem? 

Basky András polgármester 

Igen lesz, de csak meghatározott időszakban, ahogyan az időjárás engedi. 

Belusz László PEB tagja, levezető elnök 

Van-e még egyebekben valakinek valami hozzászólása? 

dr. Balogh László jegyző 

Május 18-án szeretnénk a Képviselő-testületi ülést, 16-án pedig a bizottsági üléseket. 

Belusz László PEB tagja, levezető elnök 

Van-e még egyéb kérdés, bejelentenivaló, hozzászólás? Nincs. 

Megköszönöm a jelenlevők részvételét, a mai ülésünket ezennel berekesztem 17.15 

órakor. 

 

K.mf. 

 

 

 

 

   Belusz László    Cseh Katinka 

   PEB tagja     PEB tagja 

   levezető elnök    jkv. hitelesítője 
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